
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2024. március 14. (18:04 - 19:53)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Elnökhelyettes

3. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

7. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Osztényi Dóra Tudományos referens

11. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Minőségfejlesztés

3. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Szántó Lili arról számol be, hogy a holnapi nap folyamán meg fog érkezni a nyomtató
patron, valamint az egyéb megrendelt eszközök is megérkeztek. A mikró és a hangszóró
kapcsán még nem tud pontosat mondani, hogy mikor fog sor kerülni a kifizetésre.

Deák Barbara elmondja, hogy a mai napon részt vett egy KÖB és egy DJB Bizottsági
ülésen.

Osztényi Dóra arról számol be, hogy a delegált képzés előzetes elbeszélgetései 19-én
és 21-én lesznek esedékesek, a képzések időpontja április 10,11,16 és 17 lesz, a vizsga pedig
25-én lesz megtartva.

Németh Fanni azt osztja meg, hogy 27-én részt vett az EHÖK alapszabály műhelyen,
28-án pedig egy szervezetfejlesztési megbeszélésen. Március 5-én szintén egy
szervezetfejlesztési megbeszélésen volt jelen, 6-án pedig EHÖK Küldöttgyűlésen vett részt.

Layton Sandra arról számol be, hogy az Izabella utcai büfé kollaboráció kapcsán
egyeztetett Dobi Hannával és abban maradtak, hogy egy gyöngyfűző workshoppal kezdenék
az együttműködést. Az Animátori Fórumra megszerkesztette a Vezetőképzős és egyéb
anyagokat, illetve a mai napon részt is vett a Fórumon. Ezeken kívül készített egy felhívó
szöveget a Napkazy felújításának pályázatához.

Tóth Dorottya Panna elmondja, hogy március 4 és 6 között lezajlottak a
konfliktuskezelő képzések, 5-én pedig egy PPQ került megrendezésre. 7-én volt egy
megvendégelés, a mai napon pedig részt vett egy megbeszélésen a Gólyahét szervezőivel,
illetve az Animátori Fórumon.

Lillik Dóra megosztja, hogy 6-án EHÖK Küldöttgyűlésen, 7-én Gólyatábor
megbeszélésen, 8-án pedig a Diplomaosztón vett részt, ahol beszédet is mondott. A mai napon
lezajlott egy előadás a dán hallgatóknak, akik több, mint 20 fővel voltak jelen az eseményen.

Czingráber Péter arról számol be, hogy publikált egy verset, illetve egy novellát,
melyek közül egy az international rovatba került ki, valamint egyéb műveket javított.
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Demetrovics Hanna beszámol arról, hogy 6-án részt vett az EHÖK Küldöttgyűlésen, a
mai napon pedig a DJB Bizottsági ülésén jegyzőkönyvezett. Megosztja a jelenlévőkkel, hogy
valószínűleg március végére fog esni a választások kiírása, illetve előzetesen közli, hogy a
holnapi napon részt fog venni egy EHÖK Ellenőrző Bizottsági ülésen.

Fejes Zsófia azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy 6-án részt vett az EHÖK
Küldöttgyűlésen, 7-én Gólyatábor megbeszélésen volt, 8-án pedig a Diplomaosztón. A mai
napon részt vett egy Vezetői Értekezleten, egy Gólyahét megbeszélésen, egy Animátori
Fórumon és elkezdte lefoglalni a 29-es tábort a nyárra.

2. Minőségfejlesztés

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy továbbküldte az Elnökség korábbi észrevételeit. A
továbbiakban az Elnökség megvitatja az újabb felmerülő szempontokat a kérdőív kapcsán.

3. Egyebek

Deák Barbara felhívja a jelenlévők figyelmét arra, hogy jövő hétig lehet előterjesztést
benyújtani a közéleti ösztöndíjakat illetően.

Tóth Dorottya Panna megosztja, hogy felkereste egy Corvinusos hallgató azzal
kapcsolatban, hogy szükségük lenne tanácsokra a Hallgatói Önkormányzattal kapcsolatban.
Elmondja, hogy 15-én fog sor kerülni a kölcsönös információátadásra.

Tóth Dorottya Panna felveti, hogy a DJ Squadnak szüksége lenne egy új keverőpultra.
Az Elnökség megvitatja az ötletet és támogatja a felvetést.

Demetrovics Hanna elmondja, hogy a PPK HÖK Ellenőrző Bizottságának segítségét
kérték a doktoranduszos választásokhoz. Ezzel kapcsolatban kérdezi a jelenlévőket, hogy
valakinek van-e tudomása ennek a miértjéről.

Demetrovics Hanna kéri az Elnökség tagjait, hogy mostantól vegyék komolyan a
kimentések írását, illetve az átadás-átvételi dokumentumok aláírásakor tájékoztassák az
Ellenőrző Bizottságot.

Osztényi Dóra elmondja, hogy szükség van egy új Tudományos referensre. Fejes
Zsófia szerint az eddigi pályázós módszer megfelelő lenne.

Fejes Zsófia felhívja a jelenlévők figyelmét, hogy vegyenek részt az EHÖK
workshopokon, valamint, hogy írják be magukat a takarítós táblázatba.
Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:52 perckor lezárja.

Budapest, 2024. március 14.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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